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Şef cooperativa agricola: Bancile sunt deschise sa ne crediteze. Daca n-am fi avut

seceta, nu am fi avut absolut nicio problema cu pandemia

Cea mai mare problema de anul trecut a fermierilor a fost seceta, în conditiile în care pandemia a putut fi

gestionata mult mai bine în acest sector, a declarat Ionut Lungoci, CEO cooperativa agricola Dobrogea Sud,

într-o conferinta online de specialitate.

 

El a fost întrebat care au fost oportunitatile anului trecut.

 

"Principala oportunitate a fost o relatie foarte buna cu banca si nu am ce reprosa nici statului român. Prin IMM

Invest ne-am finantat reînfiintarea culturilor pentru 20.000 de hectare. Este o sansa pe care, cumva, ne-a dat-o

pandemia. Daca noi, anul acesta, n-am fi avut seceta, nu am fi avut absolut nicio problema cu pandemia, pentru ca

fiecare îsi vedea de treaba pe câmp, toate lucrurile erau organizate, era suficient sa avem o protectie minimala

pentru angajati si pentru noi si ne vedeam de treaba", a raspuns Lungoci.

 

Potrivit acestuia, bancile sunt deschise sa crediteze cooperativele agricole, însa si acestea din urma trebuie sa dea

dovada ca sunt bancabile.

 

"În mod evident ca le refuza bancile daca ei nu se capitalizeaza, daca tot profitul îl muta în ferme sau daca sunt

doar perceptori de cotizatii. Cooperativa este vazuta ca un SRL, în final", a aratat reprezentantul fermierilor, la

conferinta "ZF BT Agropower 2021".

 

Lungoci a sustinut ideea ca fermierii ar trebui sa se asocieze pentru a avea o forta economica si comerciala mai

mare.

 

"În ceea ce priveste alte oportunitati, fiind an de criza, ca si în anii de razboi, începi sa-ti faci planuri, sa cauti

oportunitati, deci sunt sigur ca va urma progres, adica valoare adaugata. Fermierii ar trebui sa se uneasca pentru a

fi mai puternici", a adaugat el. 
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